

**BRIGADIER-GENERAL R.B.
DUNDON, OMM, CD**

**DIRECTOR GENERAL LAND EQUIPMENT
PROGRAM MANAGEMENT**



Brigadier General Rob Dundon assumed duties as Director General Land Equipment Program Management in Gatineau, Quebec on 26 June 2019.

Brigadier General Dundon joined the Canadian Armed Forces in 1987 from Halifax. He attended both Royal Roads Military College (RRMC) Victoria, and Royal Military College of Canada (RMC) Kingston, graduating with a Bachelor of Science of Mechanical Engineering in 1991. He is a graduate of the Canadian Forces Command & Staff Course and holds a Master's degree in Defence Studies. He is additionally a Distinguished Graduate of the Eisenhower School for National Security and Resource Strategy (formerly the Industrial College of the Armed Forces), Washington, D.C. from which he received his Master of Science in National Resource Strategy. He holds a Master's Certificate in Program Management from the United States Defense Acquisition University.

Brigadier General Dundon's key command appointments include Commanding Officer of 1 Service Battalion in Edmonton, Alberta, Commanding Officer of the National Command & Support Element in Afghanistan, and Commandant 202 Workshop Depot in Montréal, Quebec.

His key program management and engineering assignments include Project Manager for the Tactical Armoured Patrol Vehicle, and Director Armoured Vehicle Support Program.

Brigadier General Dundon's staff assignments include G4 for 1 Canadian Mechanized Brigade Group, both J3 and J5 to the Canadian Forces Joint Support Group, and Chief of Staff-Support to Canada's Contribution to the Training Mission in Afghanistan.

Major deployments on domestic operations have included the Red River Flood in 1997, the Kananaskis G8 Summit in 2002, and the 2010 Vancouver Winter Olympic Games. He has deployed on numerous expeditionary missions including: Croatia and the Krajina, 1994; Bosnia-Herzegovina, 1997; Kosovo, 1999; Afghanistan (Kabul), 2005; and most recently in 2011 with Canada's Contribution to the Training Mission in Kabul, Afghanistan.

He is married and the couple has three children.

Date biography modified: 2019-08-24

BRIGADIER-GÉNÉRAL R.B. DUNDON, OMM, CD

**DIRECTEUR GÉNÉRAL GESTION DU
PROGRAMME D'ÉQUIPEMENT TERRESTRE**



Le Brigadier-général Rob Dundon est entré en fonction à titre du Directeur général – Gestion du programme d'équipement terrestre à Gatineau, Québec le 26 juin 2019.

Le brigadier-général Dundon s'est enrôlé dans les Forces armées canadiennes en 1987 à Halifax. Il a fréquenté le Collège militaire royal Roads (CMRR) à Victoria, et le Collège militaire royal du Canada (CMR) Kingston, où il a reçu un baccalauréat en génie mécanique en 1991. Il est diplômé du cours de commandement et d'état-major des Forces canadiennes et est titulaire d'une maîtrise en études de la défense. De plus, il a étudié au Eisenhower School for National Security and Resource Strategy (anciennement l'Industrial College of the Armed Forces), à Washington, D.C. où il a obtenu une maîtrise en sciences, stratégie des ressources nationales, avec mention. Il est également titulaire d'un certificat de maître en gestion de programme du United States Defense Acquisition University.

Parmi les postes-clés du brigadier-général Dundon figurent le commandant du 1er Bataillon des services à Edmonton, Alberta, le commandant du "National Command & Support Element" en Afghanistan, et le commandant du 202e Dépôt d'ateliers à Montréal, Québec.

Parmi ses principales affectations de gestion de programme et de génie, mentionnons, gestionnaire du projet de véhicule de patrouille blindé tactique, et directeur de la gestion du programme de véhicule blindé.

Les affectations précédentes du brigadier-général Dundon à l'état-major comprennent le poste de G4 du 1er Groupe-brigade mécanisé du Canada, les postes de J3 et J5 au Groupe de soutien interarmées des Forces canadiennes, et le poste de chef d'état-major du soutien à la contribution du Canada à la mission de formation en Afghanistan.

Il a participé à des déploiements majeurs dans des opérations nationales, telles que les inondations de la rivière Rouge en 1997, le Sommet G8 à Kananaskis en 2002, et les Jeux olympiques d'hiver de 2010 à Vancouver. Il a aussi pris part à des missions expéditionnaires, y compris : Croatie et Krajina, 1994; Bosnie-Herzégovine, 1997; Kosovo, 1999; Afghanistan (Kaboul), 2005; et plus récemment en 2011 avec la contribution du Canada à la mission de formation en Afghanistan.

Il est marié et le couple a trois enfants.

Date de modification de la biographie: 2019-08-24